
Kommentarer vedr. udeservering 

 

FACEBOOK 

• Jeg synes, det er en god idé, fordi Vanløse rigtig gerne vil have skatteydere fast 
tilknyttet vores bydel. Mange af disse har jobs, de skal møde friske ind til, og nogen af 
dem har også børn, der skal have x antal timers søvn om natten for at kunne fungere i 
deres skoler og pasningsordninger i hverdagen. Hvis beværtningerne, som illustreret 
ved dette opslag, ligger lige lukt op og ned ad folks boliger, kan det blive så som så 
med nattesøvn i hverdagene. Jeg synes bestemt, at kl. 22.00 må være et flot 
kompromis i hverdagene. Alternativt kan vi selvfølgelig bede børnefamilierne at 
bosætte sig andet steds i kommunen. Hvilke jeg ikke synes er rimeligt. 
 

• Det må vel være naboerne der har mest at skulle have sagt - at de der bliver mest 
berørt, har mest at skulle have sagt. Jeg bor i udkants-Vanløse. Her er udeservering 
slet ikke relevant. 

 
• God ide 

 
• Rigtig dårlig ide. København bliver et kedeligere sted. I det mindste gør sen 

udeservering tilladt om sommeren. 
 
 

INSTAGRAM 

 
• Nej til regler og forbud. Ja til en levende by. 

 
• Jeg har aldrig oplevet problemer med senere serveringer, så jeg synes ikke, at vi bør 

fastsætte regler om det. For mange regler gør desuden også, at vi, i sidste ende, taber 
overblikket, og reglerne derfor mister sin legitimitet. 
 

 

 


